

**AIR OPERATOR CERTIFICATE
CERTIFICAT D'EXPLOITATION AÉRIENNE**



CANADA



Transport Canada
Transports Canada

AOC No. / CEA n° :
12406

Legal Name / Dénomination sociale :
BIGHORN HELICOPTERS INC.

Expiry Date / Date d'expiration :

Valid until suspended, cancelled or revoked

Valide jusqu'à suspendu, annulé ou révoqué

Operator address / Adresse de l'exploitant :

**P.O. BOX 220, 1817 THEATRE ROAD
CRANBROOK, BRITISH COLUMBIA V1C 4H7
CANADA**

Telephone / Téléphone :

(250) 489-2517

Fax / Télécopieur :

(250) 489-6139

E-mail / Courriel :

jwilson@bighorn.ca

Operational Points of Contact / Points de contact opérationnels :

Contact details, at which operational management can be contacted without undue delay are listed in the Operations Manual Chapter 2, Section 1.

Les coordonnées permettant de joindre sans délai excessif le service de gestion de l'exploitation figurent dans le chapitre 2, section 1 du manuel d'exploitation.

This document certifies that **BIGHORN HELICOPTERS INC.** is authorized to perform the air operations as defined in the attached operations specifications, in accordance with the approved Operations Manual, *Canadian Aviation Regulations*, *Commercial Air Service Standards* and any special conditions attached.

Le présent document atteste que **BIGHORN HELICOPTERS INC.** a reçu l'autorisation d'effectuer les opérations de transport aérien indiquées dans les spécifications d'exploitation ci-jointes, conformément au *Règlement de l'aviation canadien*, aux *Normes de service aérien commercial* et si applicable aux conditions spéciales ci-jointes.

Date of Issue / Date de délivrance :

2016-03-03

Name and Signature / Nom et signature : **KERRY WAYNE MCKENZIE**
Title / Fonction : **Technical Team Lead, Flight Operations / Chef d'équipe technique, Opérations aériennes**

On behalf of the Minister of Transport - Au nom du ministre des Transports

I hereby certify that the attached document is a true copy of the **BIGHORN HELICOPTERS INC.** Air Operator Certificate (AOC) and associated operations specifications. Transport Canada Civil Aviation last revised this document in Ottawa, Ontario Canada on March 3, 2016.

Je certifie que le document ci-joint est une copie conforme du certificat d'exploitation aérienne (CEA) de **BIGHORN HELICOPTERS INC.** et des spécifications d'exploitation associées. Transports Canada Aviation civile a effectué la dernière révision du présent document, à Ottawa, Ontario Canada le 3 mars 2016.

Dated at Ottawa, Ontario Canada on **March 2, 2016**, on behalf of the Minister of Transport.

Fait à Ottawa, Ontario Canada, le **2 mars 2016**, au nom du ministre des Transports.

On behalf of the Minister of Transport - Au nom du ministre des Transports